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Protokół Nr XXXI/18 

z XXXI sesji Rady Gminy Janów 

z dnia 7 marca 2018 roku 

 

 Na stan 15 Radnych w sesji uczestniczy 12, nieobecny- Adam Hościłowicz, Leopold 

Szuflicki, Alfred Turel. Ponadto udział biorą: Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko, Skarbnik 

Gminy Pani Dorota Bohdan, Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski oraz goście zgodnie z 

załączonymi listami obecności. W naszej sesji uczestniczą media z Sokółka TV. 

 

Obradom przewodniczy Przewodniczący Rady Gminy Pan Antoni Rymarski. 

Protokolantka – Marta Muklewicz 

Miejsce posiedzenia Rady – sala konferencyjna w Urzędzie Gminy w Janowie.. 

Czas trwania obrad: 10.00 – 12.55 

 

1. OTWARCIE SESJI. 

 

 Obrady otworzył Pan Antoni Rymarski – Przewodniczący Rady Gminy. Serdecznie 

powitał pracowników gminy, Radnych oraz 2 Panie sołtys. Stwierdził, że na stan 15 radnych, 

w sesji uczestniczy 12, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD. 

 

 Prowadzący obrady Pan Antoni Rymarski odczytał porządek dzienny sesji, jak w 

zawiadomieniu. Zapytał, czy będą propozycje zmian w porządku obrad. Sekretarz Pan Jerzy 

Pogorzelski wniósł o wykreślenie z porządku sesji  punkt 12, jako: „ustalenia obowiązkowego 

tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o 

różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin w ramach etapu w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Janów” oraz punkt 18, jako: „wyrażenia zgody na 

sprzedaż lokalu mieszkaniowego nr 2 stanowiącego własność Gminy Janów”. 

Następnie porządek obrad został odczytany i poddany pod głosowanie. Za przyjęciem 

porządku obrad głosowało 12 Radnych. 

 



1.  Otwarcie sesji. 

2.  Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja z pracy Wójta Gminy Janów. 

4. Informacja z pracy komisji Przestrzegania Prawa, Porządku Publicznego, Oświaty, 

Kultury, Sportu i Zdrowia. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy dotycząca pism wpływających do Rady 

Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Janów na 2018 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Janów 

na lata 2018-2025. 

9. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego oraz wyznaczenia inkasentów i 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2018.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów oraz liczby punktów w postępowaniu 

rekrutacyjnym do publicznego przedszkola i oddziału przedszkolnego w szkole 

podstawowej dla których organem prowadzącym jest Gmina Janów. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Janów 

oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły 

wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i formy kształcenia, na które 

dofinansowanie jest przyznawane w 2018 roku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów, liczby punktów i rodzaju 

dokumentów potwierdzających spełnienie kryteriów dla kandydatów zamieszkałych poza 

obwodem szkoły, w postępowaniu rekrutacyjnym do klasy pierwszej szkoły podstawowej, 

dla której organem prowadzącym jest Gmina Janów. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Janów na okręgi wyborcze, ustalenia ich 

granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Janów na stałe obwody głosowania 

ustalenia ich numerów granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 



17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

części nieruchomości wchodzącej w skład gminnego zasobu nieruchomości. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia/niewyrażenia zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego w 2019 roku. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu. 

20. Informacja Wójta Gminy Janów z realizacji uchwał za 2017 rok.   

21.  Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Gminy Janów. 

22. Wolne wnioski. 

23. Zamknięcie sesji.   

 

3. INFORMACJA Z PRACY WÓJTA GMINY JANÓW. 

 

 Informację przedstawił Wójt Gminy Janów Pan Czesław Jan Kiejko. Poinformował, co 

działo się pomiędzy sesjami. Jutro na godzinę 8 umówiony na podpisanie umowy odnośnie 

przystosowanie remontu budynku po byłej szkole w Kizielanach w ramach programu 

rewitalizacji. Po podpisaniu umowy będziemy ogłaszać przetarg. Do końca roku trzeba ten 

budynek wyremontować i oddać do użytku.  

Podpisane umowy też zostały na doposażenie placu zabaw w parku, doposażenie siłowni na 

zewnątrz, gdzie będą umiejscowione przy budynku tkactwa oraz budowa mola na naszym 

zbiorniku wodnym.  

Prace w hydroforni idą normalnym tempem. Czeka nas przetarg na targowisko oraz na 

oczyszczalnie ścieków. Następnie został złożony wniosek na drogę do Gabrylewszczyzny. Tej 

drogi jest 970 m naszej drogi i 300 m drogi powiatowej. Mamy nadzieję że z powiatem się 

dogadamy i wspólnie dla Gabrylewszczyzny zrobimy drogę podsypaną żwirową na wysokim 

poziomie. Droga będzie tak przygotowana aby jak będą pieniądze to będziemy mogli w 

przyszłości położyć asfalt. Trwają prace geodetów na łuku w Nowowoli. Drogi wojewódzkie 

będą poziomować łuk ponieważ łuk jest niebezpieczny. Rozpocznie się budowa wzniesienia w 

Studzieńczynie. Będą tutaj utrudnienia ponieważ będzie ruch wahadłowy. Górka zostanie 

obniżona o 5%. 

Następnie Wójt powiedział że wpłynęło pismo Pana Dariusz Turela odnośnie zakupu 

mieszkania nr 2 przy ulicy Browarnej. Temat sprzedaży tego mieszkania nie został jeszcze 

zakończony. W odpowiednim czasie Pan Turel otrzyma odpowiedz.  

Wójt Pan Czesław Jan Kiejko podziękował za uwagę. 



4. INFORMACJA Z PRACY KOMISJI PRZESTRZEGANIA PRAWA, PORZĄDKU 

PUBLICZNEGO, OŚWIATY, KULTURY, SPORTU I ZDROWIA. 

 

 Informacja z pracy komisji Przestrzegania Prawa, Porządku Publicznego, Oświaty, 

Kultury, Sportu i Zdrowia Gminy Janów przedstawił Pan Grzegorz Szubzda. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

5. INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY GMINY DOTYCZĄCA PISM 

WPŁYWAJĄCYCH DO RADY GMINY. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Antoni Rymarski, poinformował iż do Rady Gminy 

Janów wpłynęły następujące pisma: 

Pierwsze pismo wpłynęło od Radnego Gminy Pana Alfreda Turela o przyjęcie rezygnacji z 

funkcji Przewodniczącego Komisji rewizyjnej. W związku z powyższym istnieje potrzeba aby 

wybrać nowego przewodniczącego Komisji rewizyjnej. Nowy Przewodniczący komisji 

zostanie wybrany na najbliższej Komisji rewizyjnej w dniu dzisiejszy po posiedzeniu sesji Rady 

Gminy. 

Drugie pismo wpłynęło od Wójta Gminy Janów skierowanie do Sołtysa Sołectwa Janowa, ale 

z adnotacją do Rady Gminy Janów. Rozpatrzenie tego pisma właściwa jest komisja rewizyjna. 

Niezwłocznie zostanie przekazane to pismo na ręce nowo wybranego Przewodniczącego 

Komisji rewizyjnej.  

Kolejne pismo wpłynęło od Pana Mirosława Błahuszewskiego z Trzcianki odnośnie 

wytyczenia i wycenę działki nr 290 w związku z zainteresowaniem zakupu tej działki. 

Pismo to zostało zadekretowane do pracownika Pana Wiesława Pórzeckiego – Inspektora, który 

udzielił odpowiedzi na pismo. 

Następne pismo wpłynęło również od Pana Mirosława Błahuszewskiego odnośnie wytyczenia 

drogi gminnej przez działki  nr 86 i 83 do działki nr 94, ponieważ nie ma dojazdu do działki nr 

94. To pismo również zostało zadekretowane do Pana Wiesława Pórzeckiego – Inspektora , 

który udzielił odpowiedzi na pismo.  

Przewodniczący Rady powiedział że są to wszystkie pisma które wpłynęły do Rady Gminy 

Janów. 

 

6. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH. 

 



Radny Gminy Pan Wacław Raczkowski – zapytał czy zapisane w budżecie z grudnia 2017 

roku wydatki na remont i modernizację zlewni mleka w Trofimówce i Nowowoli oraz 

oznakowanie zabudowy kolonijnej jest nadal aktualne. Szukając w spisie nie znalazłem tych 

pozycji w budżecie. Więc pytam czy mamy na to pieniądze w budżecie? 

Radny Gminy Pan Czesław Hniedziejko – zapytał jaki jest postęp w sprawie przedszkola, 

ponieważ w dzisiejszej wypowiedzi Wójta nie słyszałem nic na ten temat. Następne pytanie jest 

takie czy zaciągnięty kredyt na budowę targowiska i szkoły w Kizielanach w wysokości 

2 500 000 zł nie zablokuje nam możliwość kredytowania przedszkola. Ja uważam że 

ważniejsze jest przedszkole niż jakieś tam rynek i przebudowa szkoły w Kizielanach. Jaki dług 

ma gmina Janów na dzień dzisiejszy i czy nie grozi nam komisarz zarządzający? Jeszcze 

chciałbym się odnieść do zatoki autobusowej i czy nie można jej zmniejszyć o połowę i tam 

zrobić miejsca postojowe. Połowa tej zatoki wystarczająca jest do zatrzymywania się 

autobusów. 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko – udzielił odpowiedzi, jeśli chodzi o przedszkole to 

równolegle idą dwa działania. Działania odnośnie środków transgranicznych z Białorusią a 

dokładnie z Grodnem. A drugie działanie RPO. Tam są złożone dwa projekty, jeden miękki, a 

drugi twardy. W tej chwili trwa jeszcze ocena naszych projektów. Odnośnie zatoki to ja już się 

wypowiedziałem. Wszystko musimy zrobić zgodnie z literą prawa a nie tak jak uważamy ze 

będzie dobrze. Wszystkie prace muszą zyskać akceptację Dróg Wojewódzkich, Komendy 

Powiatowej Policji oraz Komendy Wojewódzkiej Policji. Musi powstać projekt całego odcinka 

od ronda do skrzyżowania. Tym tematem zajmowaliśmy się na 9 sesjach co ma 

odzwierciedlenie w protokołach z sesji. Mój udział w tym temacie się zakończył. Ja miałem 

500 tyś. Zł na ten cel niestety nie udało się ich wykonać. 

Radny Gminy Pan Czesław Hniedziejko – powiedział w takim razie gazeta kłamie ponieważ 

było napisane że żadnego pisma w tej sprawie nie było. Druga sprawa to że Wójt konsultował 

sprawę z mieszkańcami Janowa. Dla nich ten parking nie jest potrzebny, oni mają wszędzie 

blisko. 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko – udzielił odpowiedzi, iż została wykonana mapa do 

celów projektowych i została ona przekazana do Dróg Wojewódzkich w celu wykonania 

projektów i wariantów parking, ale w tym czasie wpłynęło pismo do Marszałka że mieszkańcy 

nie chcą tego parkingu i pieniądze w tym momencie przepadły. Nie było potrzeby robienia 

projektów. Wójt dodał jeszcze że starał się o budowę tego parkingu, gdyż sytuacja budżetowa 

jest opanowana ale pod warunkiem że będziemy prowadzić inwestycje z udziałem środków 

unijnych. Dotychczas wszystkie 11 inwestycji zostało dofinansowane ze środków unijnych. Na 



ten parking mieliśmy cały wkład z zewnątrz nie dokładaliśmy ani złotówki. Ale niestety nie 

udało się tego doprowadzić do końca.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Antoni Rymarski – powiedział, iż sprawa parkingu na 

terenie byłego Orlenu była poruszana na sesjach od roku 2015. Ma to potwierdzenie w 

protokołach z posiedzenia rady. Protokoły są każdorazowo przyjmowane przez Radę Gminy.  

Radny Gminy Pan Czesław Hniedziejko – powiedział, iż parking jest jak najbardziej 

potrzebny ale z Radnymi nie było konsultowane kształt i zakres. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Antoni Rymarski – powiedział, że przyjechali 

przedstawiciele Zarządu Dróg Wojewódzkich aby przedstawić te projekty ale sytuacja 

potoczyła się tak jak się potoczyła. 

Radny Gminy Pan Wacław Raczkowski – powiedział, żeby Przewodniczący sprawdził moje 

wystąpienia do sprawy oznakowania na koloniach i przystanków w Jasionowej Dolinie i w 

Trzciance na kolonii. Za Dziedzickiego było robione na 40 sesjach Rady. Co sesja było 

mówione.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Antoni Rymarski – udzielił odpowiedzi, że równie 

dobrze Pan ma tak samo dostęp do protokołów jak i Ja. 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko – powiedział, że potrzebowanie przystanków powstało 

13 Natomiast kwestia taka że zamiast tych przystanków w Jasionowej Dolinie zrobić takie 

przystanki jakie robione były dla dzieci dojeżdżających do szkół. 

 

7. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE GMINY JANÓW NA 

2018 R. 

 

 Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan. Poinformowała, iż 

uchwała przygotowana na dzisiejszą sesję dotyczy następujących zmian w planie dochodów i 

wydatków budżetowych: 

1. Wprowadzono do budżetu nowe zadanie inwestycyjne dotyczące opracowania 

dokumentacji  sieci wodociągowej w Janowie ul. Jarzębinowej, Sokólskiej i we wsi 

Nowowola- koszt projektu -14 760 zł  

2. Wprowadzono do budżetu nowe zadanie inwestycyjne dotyczące budowy Targowiska w 

Janowie- kosztorysowa  wartość zadania - 1 787 358 zł, dofinansowanie ze środków UE - 924 

630 zł  

3. Wprowadzono do budżetu nowe zadanie inwestycyjne dotyczące Rewitalizacji budynku we 



wsi Kizielany - kosztorysowa wartość zadania  - 813 346 zł, dofinansowanie ze środków UE - 

517 532 zł  

4.Wprowadzono do budżetu nowe zadanie inwestycyjne dotyczące Budowy ogólnodostępnej 

infrastruktury rekreacyjnej na terenie gminy Janów- wartość zadania - 70 000 zł, 

dofinansowanie z UE -44 541 zł  

5. Wprowadzono do budżetu dotację z PUW  na sfinansowanie wypłat zryczałtowanych 

dodatków energetycznych w I kwartale 2018 roku - 60 zł  

6. Zmniejszono po stronie dochodów  kwotę subwencji oświatowej na podstawie pisma  z 

Ministerstwa Finansów o kwotę 131 631 zł, i po stronie wydatków w rozdziale 80101 w 

paragrafie dotyczącym wynagrodzeń  

7. Zwiększono środki finansowe na opracowanie dokumentacji aplikacyjnej i projektu 

zamiennego dotyczącego budowy Przedszkola  - 34 200 zł  

8. Wprowadzono wydatki  dotyczące ekwiwalentu za pranie odzieży roboczej w rozdziałach 

75023, 75095, 75412, 90001 i 92601 - kwota 2 155zł  

9. Wprowadzono wydatki dotyczące podatku VAT  - 17 156 zł.  

10. Zmniejszono środki na utrzymanie Hali Sportowej  - 10 000 zł  

11. Zmniejszono środki na wypłacenie dodatkowego wynagrodzenia rocznego  

12. Zmniejszono wydatki na zakup materiałów na potrzeby utrzymania budynków 

komunalnych  - 10 000 zł  

13. W porozumieniu z Wójtem Gminy zmniejszono rezerwę ogólną w kwocie 10 636 zł  

14. Wprowadzono do budżetu po stronie dochodów i wydatków dotację z PUW na realizację 

zadań dotyczących Karty Dużej Rodziny - 293 zł  

Powstały deficyt budżetu w wysokości 1 163 021 zł zostanie pokryty planowanym do 

zaciągnięcia kredytem długoterminowym w ogólnej kwocie 1 200 000 zł, z czego  36 979 zł 

zostanie przeznaczone na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań.  Kredyt planowany 

będzie do spłaty w latach 2021-2026. Ogólnie   w 2018 roku zaplanowano spłatę kredytów w 

wysokości  995 680 zł . Spłata będzie następować z wolnych środków budżetu w wysokości 

958 701 zł i zaplanowanego kredytu w wysokości 36 979 zł.  

Zaplanowano także  zaciągnięcie kredytu na wyprzedzające finansowanie działań 

finansowanych z budżetu Unii Europejskiej na projekt  dotyczący rozbudowy i przebudowy 

stacji uzdatniania wody w Janowie. Wniosek o udzielenie kredytu składany będzie do Banku 

Gospodarstwa Krajowego w Białymstoku w terminie do 10 kwietnia 2018 roku. Termin 

zakończenia realizacji w/w projektu  oraz złożenia wniosku o płatność do Urzędu 

Marszałkowskiego przypada na dzień 30 czerwca 2018 roku. 



Wobec braku uwag Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały nr XXXI/189/18 w sprawie 

zmian w budżecie gminy Janów na 2018 r., który został poddany pod głosowanie. Za 

przyjęciem uchwały opowiedziało się 10 Radnych, przy 1głosie przeciwnym oraz 1 głosie 

wstrzymującym. 

Uchwała Nr XXXI/189/18 w sprawie zmian w budżecie gminy Janów na 2018 r. jest 

załącznikiem do protokołu.   

 

8. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY 

FINANSOWEJ GMINY JANÓW NA LATA 2018-2025. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan. Poinformowała, iż Wieloletnia 

Prognoza Finansowa Gminy Janów na lata 2018-2026 jest niezbędna do podjęcia przez Radę 

Gminy ponieważ zmieniły się wartości dochodów i wydatków na 2018 rok. Wprowadzono do 

WPF: 

1. Doprowadzono do zgodności plan dochodów i wydatków budżetu gminy na rok 2018.  

2. Deficyt budżetu gminy w roku 2018  w wysokości 1 163 021 zł zostanie pokryty 

planowanym do zaciągnięcia kredytem długoterminowym w ogólnej wysokości 1 200 000 zł, 

z czego 36 979 zł zostanie przeznaczone na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań. 

Kredyt planowany będzie do spłaty w latach 2021-2026. Ogólnie w 2018 roku zaplanowano 

spłatę kredytów w wysokości 995 680 zł. Spłata będzie następować z wolnych środków 

budżetu w wysokości 958 701 zł i zaplanowanego kredytu - 36 979 zł.  

Zaplanowano również zaciągnięcie kredytu na wyprzedzające finansowanie  działań 

finansowanych ze środków Unii Europejskiej na projekt dotyczący rozbudowy i przebudowy 

stacji uzdatniania wody w Janowie. Wniosek o udzielenie kredytu składany będzie do Banku 

Gospodarstwa Krajowego w Białymstoku w terminie do 10 kwietnia 2018 roku. Termin 

zakończenia realizacji  w/w projektu oraz złożenia wniosku o płatność do Urzędu 

Marszałkowskiego przypada na dzień 30 czerwca 2018 roku. 

Wobec braku uwag Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały nr XXXI/190/18 w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Janów na lata 2018-2025, który został 

poddany pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 9 Radnych, przy 2 głosach 

sprzeciwu oraz 1 głosie wstrzymującym. 

Uchwała Nr XXXI/190/18 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Janów na lata 2018-2025 jest załącznikiem do protokołu. 

 



9. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE POBORU W 

DRODZE INKASA PODATKU OD NIERUCHOMOŚCI, PODATKU ROLNEGO, 

PODATKU LEŚNEGO ORAZ WYZNACZENIA INKASENTÓW I OKREŚLENIA 

WYSOKOŚCI WYNAGRODZENIA ZA INKASO. 

 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, iż na 

ostatniej sesji Rady Gminy wpłynęło pismo od Sołtys Trofimówki Pani Joanny Deputat o 

podwyższeniu prowizji z 6% na 8% od podatków. Po konsultacji ze Skarbnik Gminy odnośnie 

wielkości tej prowizji na dzisiejszą sesję przygotowaliśmy uchwałę podnoszącą prowizję od 

podatku w wysokości 8%. Chcielibyśmy usłyszeć opinię Rady Gminy odnośnie proponowanej 

podwyżki. 

Radny Gminy Pan Wacław Raczkowski – powiedział że jako sołtys i radny zgadzam się. 

Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan – powiedziała, że stawki za 2017 rok wyniosły 38 303 

zł to jest kwota na wydatki dotyczące prowizji. Skutek 2% to będzie 800 zł dlatego budżet 

gminy stać aby podwyższyć prowizję. 

Radny Gminy Pan Czesław Hniedziejko – powiedział jak jest za mało to zróbmy na 10% 

prowizję. 

 

Radny Gminy Pan Krzysztof Haponik opuścił posiedzenie sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Antoni Rymarski stwierdził że są 2 propozycje dlatego też 

zaproponował aby przegłosować propozycje prowizji. 

Za 8% prowizją opowiedziało się 8 Radnych 

Za 10% prowizję opowiedziało się 3 Radnych  

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż przeszła propozycja 8% prowizji.  

 

Radny Gminy Pan Krzysztof Haponik wrócił na posiedzenie sesji Rady Gminy. 

 

Następnie Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski odczytał projekt uchwały nr 

XXXI/191/18 zmieniająca uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso, który został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem 

uchwały opowiedziało się 11 Radnych przy 1 głosie wstrzymującym. 



Uchwała Nr XXXI/191/18 zmieniająca uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa 

podatku od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego oraz wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso jest załącznikiem do protokołu. 

 

10. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE GMINNEGO PROGRAMU 

PROFILAKTYKI I ROZWIĄZYWANIA PROBLEMÓW ALKOHOLOWYCH I 

PRZECIWDZIAŁANIA NARKOMANII NA ROK 2018.  

 

Głos zabrał Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, iż zgodnie z 

przepisami ustawy o wychowaniu w trzeźwości oraz ustawy o przeciwdziałaniu narkomanii do 

zadań własnych gminy w zakresie profilaktyki rozwiązywania problemów alkoholowych 

należy przyjąć program profilaktyki rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałaniu narkomanii. Na podstawie gminnego programu profilaktyki na 2017 rok 

został przygotowany odpowiedni program na 2018 rok. Zgodnie z przepisami program określa 

zadania realizowane w ramach gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałaniu narkomanii. Wobec braku uwag Sekretarz Gminy 

odczytał projekt uchwały nr XXXI/192/18 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2018, który 

został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 12 Radnych. 

Uchwała Nr XXXI/192/18 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2018 jest załącznikiem 

do protokołu. 

 

11. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE USTALENIA KRYTERIÓW ORAZ 

LICZBY PUNKTÓW W POSTĘPOWANIU REKRUTACYJNYM DO PUBLICZNEGO 

PRZEDSZKOLA I ODDZIAŁU PRZEDSZKOLNEGO W SZKOLE PODSTAWOWEJ 

DLA KTÓRYCH ORGANEM PROWADZĄCYM JEST GMINA JANÓW. 

 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, iż 

zgodnie z przepisami ustawy Prawo Oświatowe – Rada Gminy ustala kryteria oraz liczbę 

punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznego przedszkola i oddziału 

przedszkolnego w szkole podstawowej dla których organem prowadzącym jest Gmina Janów. 

Obowiązują 4 kryteria przy większej liczbie maksymalnej tych kryteriów ale przy przyjęciu 

tylko   4 kryteria i odpowiednią liczbę punktów gdzie najważniejszym kryterium jest oboje 



rodzice pracujący. I tak zostało przyjęte w uchwale. Wobec braku uwag Sekretarz Gminy 

odczytał projekt uchwały nr XXXI/193/18 w sprawie ustalenia kryteriów oraz liczby punktów 

w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznego przedszkola i oddziału przedszkolnego w 

szkole podstawowej dla których organem prowadzącym jest Gmina Janów, który został 

poddany pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały Radni opowiedzieli się jednogłośnie.  

Uchwała Nr  XXXI/193/18 w sprawie ustalenia kryteriów oraz liczby punktów w 

postępowaniu rekrutacyjnym do publicznego przedszkola i oddziału przedszkolnego w 

szkole podstawowej dla których organem prowadzącym jest Gmina Janów jest 

załącznikiem do protokołu. 

 

12. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PLANU DOFINANSOWANIA FORM 

DOSKONALENIA ZAWODOWEGO NAUCZYCIELI ZATRUDNIONYCH W 

SZKOŁACH I PRZEDSZKOLU PROWADZONYCH PRZEZ GMINĘ JANÓW ORAZ 

MAKSYMALNEJ KWOTY DOFINANSOWANIA OPŁAT ZA KSZTAŁCENIE 

POBIERANE PRZEZ SZKOŁY WYŻSZE I ZAKŁADY KSZTAŁCENIA 

NAUCZYCIELI ORAZ SPECJALNOŚCI I FORMY KSZTAŁCENIA, NA KTÓRE 

DOFINANSOWANIE JEST PRZYZNAWANE W 2018 ROKU. 

 

Głos zabrał Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, iż zgodnie z 

przepisami ustawy – Karta nauczyciela co roku Rada Gminy wydziela środki finansowe na 

dofinansowanie do doskonalenia zawodowego nauczycieli. W budżecie gminy takie środki są 

wydzielane w wysokości 1% planowanych rocznych środków przeznaczonych na 

wynagrodzenie osobowe nauczycieli. I w tej uchwale określone zostały na co te środki mogą 

być przeznaczone jeśli chodzi o doskonalenie zawodowe nauczycieli. Wobec braku uwag 

Sekretarz Gminy odczytał projekt uchwały nr XXXI/194/18 w sprawie planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu 

prowadzonych przez Gminę Janów oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 

kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności 

i formy kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2018 rok, który został 

poddany pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 12 Radnych. 

Uchwała Nr XXXI/194/18 w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez 

Gminę Janów oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane 

przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i formy 



kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2018 rok jest załącznikiem do 

protokołu. 

 

13. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE OKREŚLENIA KRYTERIÓW, LICZBY 

PUNKTÓW I RODZAJU DOKUMENTÓW POTWIERDZAJĄCYCH SPEŁNIENIE 

KRYTERIÓW DLA KANDYDATÓW ZAMIESZKAŁYCH POZA OBWODEM 

SZKOŁY, W POSTĘPOWANIU REKRUTACYJNYM DO KLASY PIERWSZEJ 

SZKOŁY PODSTAWOWEJ, DLA KTÓREJ ORGANEM PROWADZĄCYM JEST 

GMINA JANÓW. 

 

 Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, iż jeśli 

chodzi o tą uchwałę to uchwała ta dotyczy określenia kryteriów, liczby punktów i rodzaju 

dokumentów potwierdzających spełnienie kryteriów dla kandydatów zamieszkałych poza 

obwodem szkoły, dla której organem prowadzącym jest Gmina Janów. Do naszych szkół część 

dzieci chodzi z innego obwodu szkolnego i część dzieci z naszego obwodu chodzą do innych 

szkół. Na przykład część dzieci z obwodu Białousy chodzi do szkoły w Janowie, a część dzieci 

z obwodu Janowa chodzi do szkoły w Białousach. Wobec braku uwag Sekretarz Gminy 

odczytał projekt uchwały nr XXXI/195/18  w sprawie określenia kryteriów, liczby punktów i 

rodzaju dokumentów potwierdzających spełnienie kryteriów dla kandydatów zamieszkałych 

poza obwodem szkoły, w postępowaniu rekrutacyjnym do klasy pierwszej szkoły podstawowej, 

dla której organem prowadzącym jest Gmina Janów, który został poddany pod głosowanie. Za 

przyjęciem uchwały opowiedziało się 12 Radnych 

Uchwała Nr XXXI/195/18  w sprawie określenia kryteriów, liczby punktów i rodzaju 

dokumentów potwierdzających spełnienie kryteriów dla kandydatów zamieszkałych poza 

obwodem szkoły, w postępowaniu rekrutacyjnym do klasy pierwszej szkoły podstawowej, 

dla której organem prowadzącym jest Gmina Janów jest załącznikiem do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 15 minutową przerwę w posiedzeniu sesji Rady Gminy. 

 

14. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE USTALENIA STAWEK OPŁAT ZA 

ZAJĘCIE PASA DROGOWEGO DRÓG GMINNYCH. 

 

 Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, iż jeśli 

chodzi o stawki opłat za zajęcie pasa drogowego zmieniamy te stawki i dopasowujemy stawki 



w taki sposób żeby umożliwić realizację inwestycji związanych z internetem 

szerokopasmowym. Sekretarz Gminy wspomniał o naradach w Urzędzie Marszałkowskim i 

tam stwierdzono że te stawki które są za zajęcie pasa drogowego są na tyle duże, że firmy które 

by kładły internet szerokopasmowy nie mogłyby tego zamortyzować i taka inwestycja była by 

nieopłacalna. Ustalono że gminy podejmą uchwały o obniżce stawek za zajęcie pasa drogowego 

dla inwestycji dotyczącej budowy internetu szerokopasmowego. I taką uchwałę na dzisiejszej 

sesji musimy podjąć. Wobec braku uwag Sekretarz Gminy odczytał projekt uchwały nr 

XXXI/196/18 w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, 

który został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały Radni opowiedzieli się 

jednogłośnie.  

Uchwała Nr XXXI/196/18 w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych jest załącznikiem do protokołu. 

 

15. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PODZIAŁU GMINY JANÓW NA OKRĘGI 

WYBORCZE, USTALENIA ICH GRANIC I NUMERÓW ORAZ LICZBY RADNYCH 

WYBIERANYCH W KAŻDYM OKRĘGU WYBORCZYM. 

 

 Głos zabrał Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, iż w związku ze 

zmianą ustawy – Kodeks wyborczy zachodzi konieczność podjęcia nowej uchwały dotyczącej 

podziału Gminy Janów na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych 

wybieranych w każdym okręgu wyborczym. Po analizie stwierdzono, iż okręgi wyborcze 

zostaną takie same jak było do tej pory. Czyli będzie 15 tych okręgów i do tych okręgów będą 

należały te same sołectwa, które były do tej pory.  

Radny Gminy Pan Czesław Hniedziejko – zapytał, czy można by było zmienić okręg 

wyborczy, ponieważ Trofimówka z Jasionową Doliną i Nowym Janowe. Nowy Janów nie po 

drodze.  

Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski – odpowiedział żeby muc podzielić musi się trzymać 

kryteriów liczby mieszkańców w danym okręgu. Zostało to tak podzielone aby było po równo. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są inne pytania odnośnie projektu uchwały. Wobec 

braku uwag Sekretarz Gminy odczytał projekt uchwały nr XXXI/197/18 w sprawie podziału 

Gminy Janów na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych 

wybieranych w każdym okręgu wyborczym, który został poddany pod głosowanie. Za 

przyjęciem uchwały Radni opowiedzieli się jednogłośnie. 



Uchwała Nr XXXI/197/18 w sprawie podziału Gminy Janów na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym jest załącznikiem do protokołu.  

 

16. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PODZIAŁU GMINY JANÓW NA STAŁE 

OBWODY GŁOSOWANIA USTALENIA ICH NUMERÓW GRANIC ORAZ SIEDZIB 

OBWODOWYCH KOMISJI WYBORCZYCH. 

 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, iż 

podobnie jak z okręgami zachodzi konieczność podjęcia uchwały odnośnie podziału Gminy 

Janów na stałe obwody głosowania ustalenia ich numerów granic oraz siedzib obwodowych 

komisji wyborczych. Tutaj pozostawiamy też takie same obwody głosowania. 

Wobec braku uwag Sekretarz Gminy odczytał projekt uchwały nr XXXI/198/18 w sprawie 

podziału Gminy Janów na stałe obwody głosowania ustalenia ich numerów granic oraz siedzib 

obwodowych komisji wyborczych, który został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem 

uchwały opowiedziało się 12 Radnych. 

Uchwała Nr XXXI/198/18 w sprawie podziału Gminy Janów na stałe obwody głosowania 

ustalenia ich numerów granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych jest 

załącznikiem do protokołu. 

 

17. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE 

KOLEJNEJ UMOWY DZIERŻAWY CZĘŚCI NIERUCHOMOŚCI WCHODZĄCEJ W 

SKŁAD GMINNEGO ZASOBU NIERUCHOMOŚCI. 

 

 Głos zabrał Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, że jest to kolejna 

uchwała na wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy działki, którą użytkuje na 

ulicy Korycińskiej Pan Marek Łapiński. Umowa dobiega końca i należy przedłużyć na następny 

okres umowę dzierżawy.  

Wobec braku uwag Sekretarz Gminy odczytał projekt uchwały nr XXXI/199/18 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości wchodzącej w 

skład gminnego zasobu nieruchomości, który został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem 

uchwały opowiedziało się 12 radnych. 



Uchwała Nr XXXI/199/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy części nieruchomości wchodzącej w skład gminnego zasobu nieruchomości jest 

załącznikiem do protokołu.  

 

18. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA/NIEWYRAŻENIA ZGODY 

NA WYODRĘBNIENIE FUNDUSZU SOŁECKIEGO W 2019 ROKU. 

 

 Głos zabrał Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko . Poinformował, iż rozumie że ten 

fundusz jest niezbędny ale mając na uwadze że prowadzone jest 11 inwestycji. Dochodzi 

jeszcze do tych inwestycji budowa drogi do Gabrylewszczyzny oraz budowa szkoły w 

Kizielanach. Z pieniędzy jest bardzo skromnie. Wójt poprosił aby tego funduszu nie 

wyodrębniać na rok 2019. Wójt powiedział że to nie znaczy że te drogi , które są do poprawienia 

one nie będą poprawiane. Będziemy je poprawiać na tyle ile nas będzie stać. Jeżeli mamy 

możliwość budowy drogi do Gabrylewszczyzny, która została wyceniona na 300 tys. zł Za ile 

to będzie robione trudno powiedzieć. Szukamy możliwości pozyskania pieniędzy i dołożenia 

swoich aby ta drogę zrobić. Jeśli poprawi się sytuacja finansowa gminy to wówczas możemy 

ten fundusz wyodrębnić. Pieniądze na fundusz sołecki pochodzi ze środków gminy i śa one 

wydzielane na poszczególne sołectwa.  

 

Radny Gminy Pan Czesław Hniedziejko -  powiedział że do tych funduszy jest dopłata 40%. 

Teraz Kizielany będą miały świetlice, a Trofimówka będzie topić się w błocie. 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko – odpowiedział że fundusz sołecki to 20%. Żeby dobrze 

drogę wysypać potrzeba na to czasu. 

Radny Gminy Pan Zdzisław Stasiełuk – powiedział ,ze jeśli chodzi o robienie tych dróg to 

uważam że pominięta jest wieś Przystawka. W przystawce na koloniach jest tych dróg 

najwięcej i przy tych drogach mieszka około 50 mieszkańców. W tym kierunku nic się nie robi. 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko- odpowiedział ze zgadza się że w Przystawce trzeba 

robić drogi. 

 Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie czy powinno się wyodrębnić 

fundusz czy też nie.  

 

Za tym aby fundusz sołecki wyodrębniać opowiedziało się 5 Radnych. 

Za tym aby fundusz sołecki nie wyodrębniać opowiedziało się 7 Radnych. 

 



Przewodniczący Rady stwierdził iż Radni zagłosowali aby nie wyodrębniać funduszu 

sołeckiego. W związku Sekretarz Gminy odczytał projekt uchwały nr XXXI/200/18 w sprawie 

wyrażenia/niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2019 roku, który 

został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 6 Radnych przy 5 

głosie przeciwnym i 1 głosie wstrzymującym.  

Uchwała Nr XXXI/200/18 w sprawie wyrażenia/niewyrażenia zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego w 2019 roku jest załącznikiem do protokołu.  

 

19. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE NADANIA NAZWY RONDU. 

 

  Głos zabrał Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, że do Rady Gminy 

wpłynęło pismo od Radnego Gminy Pana Wacława Raczkowskiego aby na najbliższej sesji 

ująć punkt dotyczący nadania rondu nazwy w miejscowości Trzcianka. W związku z tym że 

rondo znajduje się w ciągu drogi Wojewódzkiej nr 671 i krzyżuje się z drogą powiatową 

wystąpiliśmy do Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich z prośbą o wyrażenie opinii na 

wydanie zgody na nadanie nazwy dla ronda w miejscowości Trzcianka imieniem zmarłego 

księdza Piotra Kierejczyka. Otrzymaliśmy zgodę z PZDW. Jest krótkie uzasadnienie do tej 

uchwały. Wystąpiliśmy do firmy, która zajmuje się produkcją tablic na oznakowanie ronda. 

Koszt takiego oznakowania wyniesie 1500 zł netto. 

 

Radny Gminy Pan Józef Bochenko – zapytał, czy jest w planach nadanie nazwy rondu w 

Janowie. 

Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski – odpowiedział, że nikt nie planował. 

Radny Gminy Pan Józef Bochenko – zaproponował aby w przyszłej przyszłości uwzględnić 

nazwę ronda w Janowie i nazwać im. Marcinkiewicza 

Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski – odpowiedział, ze zostanie to rozpatrzone 

Wobec braku innych uwag Sekretarz Gminy odczytał projekt uchwały nr XXXI/201/18 w 

sprawie nadania nazwy rondu, który został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały 

opowiedziało się 12 Radnych. 

Uchwała Nr XXXI/201/18 w sprawie nadania nazwy ronda jest załącznikiem do protokołu. 

 

Radny Gminy Pan Wacław Raczkowski – podziękował Wójtowi oraz Radnym Gminy. 

 



20. INFORMACJA WÓJTA GMINY JANÓW Z REALIZACJI UCHWAŁ ZA 2017 

ROK.   

 

Informację z realizacji uchwał sporządził i przedstawił Sekretarz Gminy Pan Jerzy 

Pogorzelski. Informacja Wójta Gminy Janów z realizacji uchwał za 2017 rok stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

21.  PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z XXX SESJI RADY GMINY JANÓW. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwag do protokołu z ostatniej sesji nie 

wniesiono. Wobec powyższego przeprowadzono głosowanie. Za przyjęciem protokołu z XXX 

sesji Rady Gminy opowiedziało się 12 Radnych. 

  

22. WOLNE WNIOSKI. 

 

Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski poprosił o pozostanie członków komisji 

Przestrzegania Prawa, Porządku Publicznego, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia w związku 

z przeprowadzeniem komisji oświatowej. 

Radny Gminy Pan Józef Bochenko – składam ustny wniosek o nadanie nazwy rondu i 

wystąpienie do Zarządu Dróg Wojewódzkich  

Radny Gminy Pan Krzysztof Haponik – powiedział, że odnośnie nadania nazwy ronda 

należy zasięgnąć opinii mieszkańców Janowa   

 

23. ZAMKNIĘCIE SESJI.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Antoni 

Rymarski zamknął XXXI sesję Rady Gminy. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

    Protokolantka       Przewodniczący Rady Gminy 

Marta Muklewicz              Antoni Rymarski 

 

 


